
Zápis z jednání Kulturní komise ze dne 30.10.2023 
 
Přítomni : Ing. Dagmar Zvěřinová; Mgr. Ivona Králová; Mgr et Mgr. Lenka Šimo,Bc; Mgr. Ivona 
Nečasová, Ing. Miroslav Keller; Ing. Jan Havlík, MPA; Dana Hrstková 
Mgr. Petr Sedlák, vedoucí odboru ŠKSM 
Omluveni:  Bc. Lubomír Neumann MSc. BA 
 
Komise se sešla v pondělí 30. října 2023 v 16.30 hodin před Regionálním muzeem. 
 
Předsedkyně komise seznámila přítomné s navrženým programem jednání. 
Program:  

1. Prezentace Regionálního muzea 
2. Různé  

 
K programu neměl nikdo z přítomných připomínky. 
Usnesení 
Kulturní komise schvaluje program svého jednání dne 30.10.2023. 
Hlasování: Pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0. 
SCHVÁLENO 
 
Ad 1) 
Členové kulturní komise byli uvítáni historičkou a edukátorkou Mgr. Martinou Schutovou 
v nově vybavené edukační místnosti muzea v Moučkově domě, kde byla odprezentována 
činnost muzea.  
Prostor byl věnován především aktivitám muzea, které proběhly, a ještě proběhnou v tomto 
roce (retrohrátky, IQ play, Muzejní noc, výstava Kouzlo objevování, výstava Černí rytíři našich 
lesů, aktivity v rámci adventu), dále byla představena spolupráce muzea s četnými 
organizacemi (např. Český egyptologický ústav FF UK, Archaia Brno či Vlastivědné muzeum 
Olomouc) a také participace muzea na mezinárodních projektech. Muzeum úspěšně využívá 
programu Interreg, v minulosti spolupracovalo s rakouským Retzem, aktuálně je v úzkém 
kontaktu s klášterem a městem Zwettl, také hledá vhodného partnera pro výstavu, která má 
být v příštím roce věnována 90. výročí muzea.  
Prostor byl věnován také odborným aktivitám jednotlivých zaměstnanců a rozšíření nabídky 
edukačních a volnočasových aktivit.  
Představena byla probíhající reorganizace depozitářů a revize sbírkových předmětů, muzeum 
nově využívá depozitárních prostor při smuteční síni. Nastíněn byl vývoj návštěvnosti v letech 
2019 až 2023, která se vyvíjí příznivě, jak v oblasti školních a organizovaných skupin, tak 
v řadách individuálních návštěvníků.  
Součástí připravené prezentace bylo také nastínění potřeb muzea, které se potýká např. 
s nevyhovujícím zázemím zaměstnanců či špatným stavem toalet, které jsou společné pro 
zaměstnance i návštěvníky.  
Členové komise byli Martinou Schutovou pozváni na aktuální výstavu i další připravované 
aktivity muzea, zejména adventní výstavu a workshopy. 
 
Ing. Havlík se dotazoval na ekonomické ukazatele muzea.  Letos došlo k navýšení vstupného, 
příjmy jsou vyšší, do vyšších nákladů je promítnuto dovybavení muzea. 
 
Ad 2) 
Paní Šimo se dotazovala na kulturní program v adventu a o Vánocích, popř. kdy vyjde ucelený 
přehled akcí. P. Sedlák komisi informoval o nákupu umělého kluziště, vánočního osvětlení a 
adventním programu, který již vyšel ve Žďárském zpravodaji.  
 
Na dotaz p. Šimo, zda vedení města plánuje setkání s fyzickými osobami, které organizují 
kulturní akce, p. Sedlák sdělil, že v dohledné době se setkání nepřipravuje. 



Paní Zvěřinová upozornila na skutečnost, že je třeba informovat pořadatelé kulturních a 
sportovních akcí, jak a kam vyvěšovat bannery s logem města. 
 
 
Příští zasedání komise bude v pond ělí 27. listopadu 2023 v 16.30 hodin v zasedací 
místnosti rady m ěsta. 
 
Program: 

1. Rozpočet 2024, kapitola Kultura 
2. Různé 

 
 
 
Zapsala Hrstková 
Schválila: Ing. Zvěřinová 


